
 
 

MESTNA OBČINA KOPER 
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Z A P I S N I K 
 
5.  izredne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v sredo, 14. junija 
2017, ob 16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 28 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan Glamočić, Olga 

Franca, Damian Fischer, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, Marko Kocjančič, Darija Krkoč, 

Milojka Lahajnar – Špacapan, Marin Marasovič, Tina Mojškerc, Patrik Peroša, Slobodan 

Popovič, Nevijo Pucer,  Kristina Radovčić, Alberto Scheriani, Mario Steffè, Barbara Strmole, 

Marko Štrkalj, Maja Tašner Vatovec, Bojan Tavčar, Narciso Urbanaz, Vlasta Vežnaver, 

Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Odsotni člani občinskega sveta: Mojca Hilj Trivič, Anja Pečič, Tomaž Slavec, Tjaša Škerlič 
(opr.) in Polka Bošković  
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni še: Boris Popovič, župan, Jure Leben, državni sekretar na Ministrstvu 
za infrastrukturo, Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, Sara Horžen iz Službe za 
odnose z javnostmi Ministrstva za infrastrukturo, predsedniki krajevnih skupnosti na območju 
Mestne občine Koper, predstavniki Službe za odnose z javnostmi Mestne občine Koper, 
predstavniki Službe za občinski svet in novinarji. 
 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Razpravljal ni nihče. 
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PREDLOG 



Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d : 
 

1. Seznanitev z novimi dejstvi glede izgradnje železniške povezave Divača-Koper 
 

 
Ad 1 

 
SEZNANITEV Z NOVIMI DEJSTVI GLEDE IZGRADNJE ŽELEZNIŠKE POVEZAVE 

DIVAČA-KOPER 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. Neposredno pred sejo so člani Občinskega sveta 
prejeli še predlog sklepov. 
 
Uvodno besedo sta imela Boris Popovič, župan Mestne občine Koper in Jure Leben, 
državni sekretar na Ministrstvu za infrastrukturo. 
 
V razpravi so sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Marin Marasovič, 
Olga Franca, Aleš Bržan, Bojan Tavčar, Patrik Peroša, Milojka Lahajnar-Špacapan in Ingrid 
Kocjančič, člani Občinskega sveta ter Boris Popovič, župan in Jure Leben, državni sekretar. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 21 za, 2 proti) naslednje 
 

S K L E P E 
 

1. Občinski svet ugotavlja, da je dne 22. 5. 2017 na izredni seji sprejel deklaracijo, s 

katero se je opredelil do izvajanja projekta železniške povezave Divača-Koper in 

zaradi neprimernih zakonskih rešitev podprl referendumsko pobudo glede Zakona o 

izgradnji, upravljanju in gospodarjenju z drugim tirom železniške proge Divača-Koper. 

 

2. Glede na dejstvo, da je Vlada Republike Slovenije na 138. redni seji dne 8. 6. 2017 

sprejela sklep, ki nalaga Ministrstvu za infrastrukturo in Direkciji Republike Slovenije 

za infrastrukturo pridobitev pravnih in strokovnih podlag, ki bodo omogočile, da se 

železniška proga na odseku Divača-Koper nadgradi v dvotirno progo, Občinski svet 

Mestne občine Koper podpira sklep vlade, saj v prvi vrsti omogoča nemoten nadaljnji 

razvoj Luke Koper in razvoj ostalega gospodarstva na Obali, predvsem turizma. 

 

3. Občinski svet Metne občine Koper podpira predlagano rešitev, da se po izgradnji 

načrtovanega drugega tira, v naslednji fazi pristopi k dograditvi še dodatnega tira, 

nadgraditev v novo dvotirno progo, obstoječi tir železniške proge Divača-Koper pa se 

opusti in spremeni njegovo namembnost, v kolesarsko in rekreacijsko pot, ki bo 

služila v turistične namene in spodbujala razvoj našega podeželja. 

  

4. Občinski svet Mestne občine Koper podpira predlog Vlade Republike Slovenije, da se 

uvede neodvisen strokovni nadzor celotnega projekta drugi tir. S tem predlogom bo 

razpis za izvedbo železniške povezave Divača-Koper javen in mednaroden ter 

investitor oz. soinvestitor ne bosta imela nobene prednosti pri tem razpisu, kar bo 

omogočilo, da se bo iskal najboljši ponudnik za najnižjo ceno. 

 



5. Sklep Vlade Republike Slovenije udejanja to, kar je zagovarjala oz. zagovarja Mestna 

občina Koper, zato Občinski svet Mestne občine Koper ne vidi več potrebe po 

podpori zahteve za razpis referenduma. 

 
6. S sprejetjem teh sklepov preneha veljati Deklaracija o drugem tiru železniške proge 

Divača-Koper, sprejeta na izredni seji Občinskega sveta dne 22.5.2017. 

 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.40 uri. 
 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA        PREDSEDUJOČI 
  OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
      Breda Bajec       Alberto Scheriani 
 
 
 


